
 1 

               PROTOKOLL 
 

fört vid Amnehärad fiber ekonomisk förenings styrelsemöte 2020-01-20 hos Suzanne 

Michaelsen Gunnarsson på Backen 
 

 

Närvarande: 

Suzanne Michaelsen Gunnarsson 

Allan Gustavsson 

Markus Rikardsson 

Henrik Helmersson 

Gunilla Gustavsson 

Per Ericsson 

Anita Wieweg. 

 

Förhinder: Christian Lindholm, Sven-Olof Steen. 
 

 

 

§ 1 Mötets öppnande 

Ordförande, Suzanne Michaelsen Gunnarsson hälsade välkommen och öppnade 

mötet.  
 

 

 

§ 2 Fastställande av dagordning 

Den föreslagna dagordningen fastställdes med tilläggen 

a) Valberedning GFEF 

b) Filer till Elektronikhuset  

 

Beslut: Att fastställa dagordningen enligt förslaget. 
 

 

 

 

§ 3 Val av protokollsjusterare 

Mötet föreslog Allan Gustavsson att jämte ordförande justera dagens protokoll.  
  

Beslut: Att välja Allan att justera protokollet. 
 

 

 

 

§ 4 Handlingar till årsstämma 1/3 2020. 

a) Kallelse 

H.Tropp skickar kallelse till alla medlemmar minst 4v och max 6v före mötet. 

Annons kommer i Mariestads Tidningen för Årsmötet för Fiberföreningen, 

Byalaget, Vägföreningen och Vattenföreningen och vi står för kostnaden i år. 

Beslut: Förslaget godkändes inför årsmötet 

 

b) Dagordning 

Beslut: Förslaget godkändes inför årsmötet 

 

c) Årsredovisning 

Suzanne gick igenom Årsredovisningen och styrelsen skrev på. 

Beslut: Förslaget godkändes inför årsmötet 
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d) Arvoden 

Beslut: Styrelsen föreslår oförändrat arvode, dvs inget arvode till 

styrelseledamöter och revisorer. 

 

e) Medlemsavgift och andra avgifter 

Beslut: Styrelsen föreslår oförändrad medlemsavgift, dvs 100kr. Ordförande, 

sekreterare, kassör föreslås ha rätt att ta ut omkostnader upp till 2000kr. 

 

f) Val 

2019 valdes följande på 2år och kvarstår ett år: 

Suzanne M-Gunnarsson Ordförande 

Anita Wieweg Sekreterare 

Allan Gustavsson Ledamot 

Markus Rickardsson Suppleant 

Christian Lindholm Suppleant 

Omval 2020 gäller för: 

Gunilla Gustavsson Kassör 

Per Ericksson Ledamot 

Sven-Olov Steen Ledamot 

Henrik Helmersson Suppleant 

2019 valdes Revisorer för 1 år: 

 Mikael Ericksson 

 Camilla Hjelman 

Beslut: Då valberedning saknas kontaktar Suzanne S-O Steen och Camilla 

Hjelman, och Gunilla kontaktar Mikael Ericksson och tillfrågar dem om de 

ställer upp igen. Gunilla, Per och Henrik ställer upp. Suzanne kontaktar även 

Gunnar Roos ang valberedning. 

 

g) Revision 

Beslut: Revision pågår. 

 

 

§ 5 Rapport om återbetalning av kapitalinsats. 

Alla medlemmar utom 3st har lämnat in ansökan och fått pengarna utbetalda. 

 

Beslut: Att godkänna rapporten. Dessa 3 påminns och får ut sina insatser om 

intresse finns. 

 

 

§ 6 Övriga frågor 

 

a) Valberedning GFEF. 

Varje förening skall ta fram förslag på en medlem som ska ingå i 

valberedningen. 

Beslut: -- 
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b) Filer till Elektronikhuset 

Håkan von Knorring har formaterat om filerna med nätinformation till ett 

format som Elektronikhuset kan använda. Kostnaden för detta blev 4500kr 

+moms 

Beslut: Att godkänna åtgärden. 

 
 

 

 

a) Nästa styrelsemöte. 

 

 Nästa styrelsemöte äger rum onsdag 22/4 2020 Kl. 19 hos Suzanne på Backen. 

 

Beslut: Att fastställa datum för nästa styrelsemöte. 

 

 

 

§ 13 Avslutning 

Ordförande tackade för visat intresse och avslutade mötet. 

 

 

Vid protokollet    

 

_____________________________________________________               

               Anita Wieweg  

 

               

               Justeras 

                

                _________________________________          

                Suzanne Michaelsen Gunnarsson, Ordförande   

 

 

                ________________________________ 

                Allan Gustavsson 

 

 


